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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. július 4.-én megtartott 
rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit képviselő 
 Katymári László képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Várnai Ildikó jegyző 
 Duhonyi József alpolgármester 

  
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, az alpolgármestert és a 
jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, 
így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Ivánszki Miklósné és Kökényné Hipszki Judit, 
képviselőket, akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 
 

1.) A ZAVIT által tisztítandó, önkormányzati tulajdonú patak meder, 
illetve patak part szakaszok munkálatainak megbeszélése.  

 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Elnézésüket kérem, hogy ilyen sietősen kellet összehívni ülésünket, és egyben köszönöm, 
hogy mindannyian időt tudtak szakítani a megbeszélésre. 
Már többször tárgyaltunk arról, hogy a ZAVIT-nak sikerült pénzt, illetve munkaerőt 
biztosítani a meglévő vízfolyások környezetének, illetve medrének tisztítására. A napokban 
megkeresett engem a ZAVIT vezetője, és elmondta, hogy a tulajdonukban lévő patak szakasz 
partjai mentén 1,5 méteren mind két oldalon kivágják a fákat, bokrokat, illetve egyéb 
cserjéket. A vágást nem saját emberekkel végzik, hanem a munkálatok elvégzésére szerződést 
kötöttek egy erre szakosodott céggel. Ennek a cégnek rendelkezésére áll egy speciális gép, 
mely a kitermelt fát aprítékolja, majd megfelelő technológiával fűtőanyagot állít elő belőle. A 
ZAVIT által velük kötött megállapodás szerint a cég a munkát a kitermelt famennyiség 
felhasználási jogáért végzi, tehát nem kérnek ezért pénzt tőlük, sőt valamennyi támogatást is 
fizetnek. A ZAVIT kéri, hogy az önkormányzati tulajdonú patak szakaszoknál elvégzendő 
tisztítási munkára, az önkormányzat, mint tulajdonos, kössön külön megállapodást az említett 
céggel. Az eddigi információm szerint a cég az önkormányzati patak szakasz partjainak 1,5 
méteres sávban történő tisztításáért, részünkre még kilométerenként 40-50 ezer forintot tudna 
fizetni is.  
Ebben a kérdésben szeretném a testület véleményét kérni.  
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Cselovszki László: 

Én azt javaslom, hogy az említett összegen felül kérjünk tőlük, kilométerenként 10-15 
köbméter fát is, hiszen a településen sok rászoruló van. Így sikerülne részben megoldani a téli 
tüzelő támogatást. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Azt azért ne felejtsük el, hogy a tisztítás elvégzése, az önkormányzat feladata lenne. Erre se 
emberünk, se gépünk, se pénzünk nincsen. 
 
Cselovszki László: 

Szerintem a pénznek, és a famennyiségnek az átadása, nekik még így is bőven megéri. Ha 
nemet mondanak, akkor kivágjuk mi. 
 
Kollár András: 

Az önkormányzati tulajdonban lévő Sajvölgyi patak, a Sváb patak, a Vanyarc patak, összesen 
10-15 kilométert tesznek ki. Már az elmúlt évben is megkeresett engem ez a cég, és fás 
területet kerestek, mert különböző erőművekkel vannak kapcsolatban. 
Azt, mindenesetre tudomásul kell venni, hogy az önkormányzat azzal az emberanyaggal, ami 
közmunkásként a rendelkezésünkre áll, nem tudja a tisztítást elvégezni. A ZAVIT vezetője 
sem hiába keresett a kivitelezésre egy erre specializálódott céget. 
Mindezek ismeretében is azt támogatom, hogy kilométerenként 15 köbméter fát, és 50 ezer 
forintot kérjünk.  
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Mekkora terület a ZAVIT-é, és mekkora az önkormányzaté? 
 
Kollár András 

A Sváb patak például teljes egészében önkormányzati tulajdon. 
 
Katymári László 

Valahogy mégiscsak meg kellene szervezni, hogy az önkormányzat saját magának 
közmunkásokkal termeltesse ki a fát. Ebben az esetben minden kitermelt mennyiség 
szétosztható lenne. 
 
Cselovszki László: 

Képviselő úr, értse meg, hogy nem nem akarjuk, hanem nem tudjuk mi elvégezni ezt a 
munkát. Nem lehet valakit minden előképzettség nélkül kézi szerszámokkal ráereszteni egy 
erdős területre. 
Viszont én úgy emlékszem, hogy a közmeghallgatáson Frisch Oszkár Úr, a ZAVIT vezetője 
úgy nyilatkozott, hogy a Vanyarc patak azon szakaszairól is mely a ZAVIT tulajdona, az 
önkormányzatnak adja a közmunkásai által kitermelt famennyiséget. 
Szerintem ezt az ígéretét kérjük most számon. Egyezzenek bele, hogy a Vanyarc patak teljes 
szakaszáról szóljon a céggel kötött önkormányzati megállapodás. Tehát a teljes szakasz után 
kérje az önkormányzat a kilométerenkénti 50 ezer forintot, és a 15 köbméter fát. 
 
Kollár András: 

A Frisch Oszkár azt mondta, hogy a közmunkások által kitermelt, és nem azt amit a gépekkel 
kitermelnek. 
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Komjáthi Gábor: 

Szerintem egyre jobban eltolódik ez a beszélgetés követelőzésé. Én is gazdálkodom. Ha egy 
bálának ennyi az ára, akkor az annyi, és nem alku tárgya. 
 
Várnai Ildikó: 

Szeretném megkérdezni Cselovszki László alpolgármester urat, hogy a céggel, és a ZAVIT-
tal történő tárgyalások során, ha nem fogadják el, hogy a ZAVIT tulajdonában lévő területek 
után is nekünk fizessenek, akkor nem köthetünk szerződést? 
 
Cselovszki László: 

Szerintem akkor is szerződést kell kötni, de mindenkép meg kell próbálni a lehető legtöbbet 
kihozni a tárgyalások során. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Összefoglalva tehát, kezdjük meg a tárgyalásokat. Próbáljunk a ZAVIT tulajdonában lévő 
területek után is pénzt, és fát kérni a ZAVIT hozzájárulásával. Kilométerenként pedig 50 ezer 
forintot, és 15 köbméter fát kérünk. 
Aki ezzel egyetért, az kézfeltartással jelezze. 
 
 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 

88/2011.( 06. 29) számú képviselő-testületi határozat: 
 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, felhatalmazza a 
polgármestert, hogy kezdjen tárgyalásokat a kivitelező cég képviselőjével. A 
tárgyalás eredményeként, amennyiben a cég vállalja a kilométerenkénti 50 ezer 
forint kifizetését, illetve 15 köbméter fa átadását, úgy a szerződés aláírására is 
felhatalmazza a polgármestert. 
 
Határidő: 2011. augusztus 31. 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Még egy feladatunk lenne. Döntést kell hoznunk a Nógrád Megyei Önkormányzatok 
Közútkezelői és Környezetvédelmi Nonprofit Kft. Szolgáltató szerződésével kapcsolatban. 
Ezt már két ülésen is tárgyaltuk, mindenkinek volt ideje átgondolni. 
 
 
Katymári László: 

Megbeszéltem a frakcióm tagjaival, és nem támogatom. 
 
 
Cselovszki László: 

Én továbbra is a kilépés mellett vagyok. 
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A képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta  
 

89/2011.( 06. 29) számú képviselő-testületi határozat: 
 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy 
megköszönve az eddigi együttműködés során végzett közös munkát, a Nógrád 
Megyei Önkormányzatok Közútkezelői is Környezetvédelmi Nonprofit Kft. 
Szolgáltatásaira, a jövőben nem tart igényt. 
 
Határidő: azonnal. 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta, 
a további munka zárt üléssel folytatódik 

 
 

 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Ivánszki Miklósné    Kökényné Hipszki Judit 
    képviselő      képviselő 


